
PRoToKoŁ NRxxull/2oI7

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
odbytej 31 sierpnia2OI7 r.

w sali konferencyjnej
Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynie

Nowy Kaulęczyn, dnia 31.08.2017 r.



Ad. 7 Otuąrcle XXlIm - eJ Ses.lt Radg Gmlng. ,
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 11.09 otworzyła XXVIII sesję Rady Gminy w.Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stulźerdzenle prąuromocnoŚci obrąd.
po powitaniu radnych, sołĘsów i gości oświadczyła, iż zgodnie z

listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych,._co
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 11 radnych stanowi
quorum poz.rxłalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - ttstg
obecnoścl radngcĘ soltgsóul orąz goścl stolnoui załqcznźk nr 7, 2 ź
3 do ninleJszego protokołrl.

Nie ob e cni R adni: Grzej szez,ak K at arzg na, Wrzo d ak Ag at a, M ąr cinkoul ską
Barb ara, Walendzik D ąńusz

Ad. 3 Przg|ęcte porzqdku obrąd.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka odczytała

proponowany porządek XXVIII-ej sesji Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie, który przedstawia się następuj ąco :

1. Otwarcie XXVIII-ej Sesji Rady Gminy.
ż. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII-ej Sesji, która odbyła się w dniu

29 czerwca2Ol7 r.
5. sprawozdanie wójta Gminy o podjętych działaniach w okresie

między sesjami Rady, a młłaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał, ich przyjęcie lub zajęcie
stanowiska.

7, Interpelacje, zapytania radnych i sołĘsów oraz wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad

Radni j ednogłoś nie przyjęli proponowany porządek obrad. Proponówany
porządek obrad stanowi załqcznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XXVII-ej Sesji, która odbyła
się w dniu 29 czerllr.ca 2Ol7 t.

przewodnicząca M. Meszka przypomniała, że protokół
Nr XXVII l2OI7 z XXVII sesji Rady Gminy, która odbyła się 29 czerwca
2OI7 r. znajduje się na sali.
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Następnie przewodnicząca zarządz7ła głosowanie w sprawie
przyjęcia protokołu Nr XXVII l2OI7.

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w
posiedzeniu jednogłośnie przyjęła protokół z xxvll-ej sesji.

Ad. 5 sprawozdanie wójta Gminy o podjętych działaniach w
okresie między sesjami Rady, a zwłaszcza z wykonania
uchwał Rady Gminy.

' WÓjt ZĄznaczył że dzisiejsza sesja została zułołana poza planem.
Powodem było podjęcie uchwały oświatowej do 3I.08.2OI7 r. dot.
przekształcenia doĘchczasowego Gimnazjum w Szkołę Podstawową
oraz dtigiej uchwały intencyjnej zwiryanej z przebudową drogi gminnej
w miejscowości Strzyboga.

Uchwały,podjęte na XXVII sesji Rady Gminy
XXVII Sesja odbyta w dniu 29.06.2OI7 r.

'1. Uchwała Nr XxuI/ 13612017 w sprawie zatwierdzenia
. sprawozdania finansowego za2O16 rok,

2- Ucl:ulała Nr XXWI/ 737 /2oI7 w sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy absolutorium z Ętułu wykonania budżetu za 2016 rok,

3. Uchwała Nr xxVII/ I3sl2ol7 w sprawie wyrażenia zgody na
zbycie nieruchomości,

4. Uchwała Nr xxVII/ I39l2oI7 w sprawie wyrażenia zgody na. zbycie nieruchomości,
5. Uchwała Nr XXVII lI4Ol2Ol7 w sprawie ustalenia sieci oddziałów

przedszkolnych wszkołach podstawolvych prowadzonych przęz
Gminę Nołvy Kawęczyn,

- 6. Uchwała Nr xxul/ I4Il2o77 w sprawie przyjęcia Gminnej
Strategii Rozvviryywania Problemów Społecznych w Gminie Noo1ry
Kawęczyn na lata 2OI7- 2023,

7. Uchwała Nr xxWI/ I42l2oI7 w sprawie zmiany miejscowego
planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy Nowy
I(awęczyn obejmującego obszar we wsi Nowy Dwór parcela,

8. Uchwała Nr XxuI/ I43l2oI7 w sprawie przystąpienia do
sporządzenia zn,iany miejscowego planu ogólnego
zagospodarowania przestrzennego gminy Notvy ]Kawęczyn
obejmującego obszar we wsi Nowy Dwór Parcela.

9. Uchwała Nr XXVII|I44|2jI7 w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Nowy Kawęczyn na lata 2017
2023,
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10. Uchwała Nr XXVII/ I45l2OI7 w sprawie zr;rian w budzecie gminy
na 2OI7 rok,

11. Uchwała Nr XxuI/I46l2oI7 w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu tiudżetu
i na spłatę wcześniej zaciągnięĘch zobowia2ań z tytułu
zaciągnięĘch pozy czek i kredytów

Ponadto w okresie Ęm podjąłem następujące Zarządzenia:

I. Zarządzenie Nr 2g/2ol7 z dnia 17 lipca 2oI7 r. w sprawie
ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora , . szkoły,
Podstawowej im. Józefa Wybickiego w Strzybodze.

2. Zarządzenie Nr 3ol2ol7 z dnia 17 lipca 2oI7 r. w sprawie
powołania komisji Egzarninacyjnej dla nauczyciela ubiegąjącego
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.

3. Zarządzenie Nr 3ll2ol7 z dnia 25 lipca 2oI7 r. w spfawie
powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia
konkursu i wyłonienie kandydata na stanowisko Dyrektora
Szkoły Podstawowej im. JózęfaWybickiego w Strzybodze.

4. Zarządzenię Nr 32l2OI7 z dnia 25 lipca 2OI7 r. w sprawie zmiany
w budżecie gminy na 2OI7 rok.

5. Zarządzenię Nr 33/2017 z dnia 25 lipca 2OI7 r. w sprawie zrniany
w planie finansowym Urzędu Gminy Nowy Kaulęczyn na 2oI7 rok.

6. Zarządzenie Nr 3a/2017 z dnia 25 lipca 2OI7 r. w sprawie zmian
w budzecie gminy na 20 17 rok.

7. Zarządzenie Nr 35/2017 z dnia 16 sierpnia 2oI7 r. w sprawie
zmian w planie finansowym Urzędu Gminy Nowy Kawęczyn na
2OI7 rok.

8. Zarządzenie Nr 36/2o17 z dnia 16 sierpnia 2oI7 r. w sprawie
zatwierdzenia konkursu na dyrektora szkoły podstawowej im.
Józefa Wybickiego w Strzybodze.

9. Zarządzenie Nr 37 l2ol7 z dnia 28 sierpnia 2oI7 r. w sprawie
powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej im. ,Józef,a

Wybickiego.
,i,

Wójt poinformował zebranych o działaniach podjętych w okresie
wakacyjnym: . ,;

- była awaria na hydroforni w kwasowcll, zostały zakupione nowe
pompy, na chwilę obecną wszystko działa sprawnie;

- w środę i czwartek zostanie zamknięĘ drugi most w Nowym
Dworze w zvłia4ku z wymianą podkładów kolejowych;

- od 1 września wykonawca drogi w Nowym i Starym Rzędkowie
rozpoczyna remont, wchodzi z,mas{ i Wm samym będą objazdy;

Protokół Nr XXVIII|2OI7 z dnia 31 sierpnia 2OI7 r. Strona 4
:,



- wpłynęła oferta na wykonanie oświetlenia w Nowym Dworze
parceli od strony przystanku w stronę starej Rawy, koszt oferĘ jest
poniżej wartości kosztorysowej ;

- wpłynęła oferta na budowę placu zabaw w Rawiczowie, niesteĘ
kwota jest powyzej wartości kosztorysowej o ok. 20 ooo zł;

- została wYdana pozyĘwna decyzja środowiskowa dla posadowienia
linii do produkcji betonu dla PED BRUK-u;

- Kolegium Odwoła'wcze uchyliło decyzje o warunkach zabudowy dla
chlewni w Rawiczowie;

- uchwała o miejscowym planie ogólnym zagospodarowania terenu
wpływa pozytywnie na pozyskiwanie nowych inwestorów oraz
poztxłala na rozbudowę obecnych;

- wpłynął wniosek o rozbudowę starej chlewni oraz budowę nowej
chlewni w Zglinnej Małej.

Wójt podziękował Kole Gospodyn Wiejskich za reprezentowanie
naszej gminy na dożynkach powiatowych w Żelaznej. wspomniał, że
23 wrze.śnia odbędzie się rajd rowerowy z Nowego kawęczyna przez
Ski'erniewice do Bolimowa ściezkami rowerowymi pod Ętułem "Drogiktóre łączą". Serdecznie zaprosił wszystkich do wzięcia udziału oraz d,o
zapisów w Gminnej Bibliotece u pani H. Nowickiej.

SołĘsi PoProsili Wójta o wymianę wszystkich tablic ogłoszeń na terenie
gminy gdyż obecne się zuzyły i są w złym stanie.

Ad 6 Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie tub
zajęcie stanowiska.

. Przewodnicząca Rady Gminy odczytaŁa projekĘ uchwały w
następuj ących sprawach :

przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.' 'Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestnic zących w
posiedzeniu - 11 głosami ,za' przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,wstrzyfnujących" podjęła Uchwałę Nr X)(VIil/ 1471201.7 - która
stanowi załqcznźk nr 5 do niniejszego protokołu

1.

Protokół Nr XXVIII|2OI7 z dnia 31 sierpnia2OI7 r. Strona 5



3.

2. w}zrażenia zgody na nabycie nieruchomości
przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie .w sprawie

przyjęcia projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestnic zĄlclch w
posiedzeniu - 1 1 głosami ,zł prTy O głosach ,przeciw" oraz.O głosach
owstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr xxlnll/ 1^4al2ot7 - która
stanowi załqcznźk nr 6 do niniejszego protokołu

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 11 głosami ,za' ptzy O głosach ,przeciw" oTaz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr xxlnil/ l4g l2o1-7 - . która
stanowi załqcznik nr 7 do niniejszego protokołu.

ztlalCll)

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzenią -
11 głosami ,zd' przy 0 głosach ,,przeciw" oraz 0 głosach
owstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr xxt/il/ l.5ol2o17 która
stanowi załqcznźk nr 8 do niniejszego protokołu. ' ' t

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu -
11 głosami ,zł przy 0 głosach ,przeciw" oTaz 0 głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr xxtru/ l5tl2ol7 - która
stanowi załqcznik nr 9 do niniejszego protokołu

6. zmian w budzecie eminy na 2017 rok

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcta proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posićdzeniu -
11 głosami ,zd' prTy 0 ' głosach ,przeciw" oTaz 0 głosach

4.

5.

terenie
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7.

,wstrąFmujacych" podjęła Uchwałę Nr xxtnl/ L5l2l2ol7 - która
stanowi załqcznlk nr 70 do niniejszego protokołu.

na realizację projektu inwesĘvcyj neqo

przewodnicząca Rady Gminy zarządzila głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu -
11 głosami ,zd' przy 0 głosach ,przeciw" oraz 0 głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr xxl/H/ 1s3l2ol7 - która
stanowi załqcznlk nr l r do niniejszego protokołu

! Ad.7 InterpelacJe, zapgtania radngch orąz uolne unźoskź.

. pani przewodnicząca odczytaŁa dwa pisma skierowane do Rady
Gminy w Nowym kawęczynie. pierwsze pismo doĘczyło udzielenia
pomocy finansowej dla powiatu chojnickiego na usuwanie skutków
nawałnicy.

wójt skomentował, że nie mamy duzych mozliwości finansolvych
ale przekazuje decyzje Radnym. Radny Nowakowski - symboliczna
kwota, c,zyli ile ? - Wójt - ok. 5 O0O zł. Kwotanie jest dużaw
porównaniu do rozmiaru szkody. - Radny Nowakowski - czy stać nas na
taką pomoc ? - Wójt - tak. Radny Nowakowski dodał , żeby nie robić
tego dla.rozgłosu ale jeżeti stać nas na taką pomoc to przekażmy te
Pieniądze bo w skali całego kraju takie lrwoty mają ogromne znaczenie a
nie wiadomo kiedy my będziemy musieli prosić o taką pomoc.
WÓjt Poprosił Radnych o przemyślenie tej kwestii do przyszłych komisji i
sesji na której zostanie podjęta ewentualna uchwała doĘcząca pomocy
finansowej.
Pismo stanowi załqcznik nr 72 do niniejszego protokołu.

. Drugie pismo doĘczyło wniosku o włączenie gruntów wsi
Rawiczów, gffi. Nov,.y Kawęczyn do Bolimowskiego Parku
Krajobrazowego Ęm samym podjęcia uchwały intencyjnej. Pismo złoĘło
Stowarzyszenie,,Stokrotka Rawiczów".

Radni zaproponowali poruszenie tego tematu wraz z podjęciem
decyzji na przyszłych posiedzeniach komisji i sesji.
Pismo stanowi załqcznlk nr 13 do niniejszego protokołu.

sołĘs Jaroń - proszę o założenie ,lustra" na wyjeżdzie z drogi idącej od
Dolecka do Adamowa na skrzyżowaniu w Trzciannie.
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SołĘs Krupinska - latarnia naprzeciw mojego domu od, dłuższego czasu
nie świeci się, jest bardzo ciemno. Raz jwżbyla naprawiana jednak znów
nie działa - Wójt - zgłosimy to.

Ad. 8 Ząkończenle obrąd.
przewodnicząca Rady wobec zrealizowania porządku. obrad,

o godz.13.16 zarnknęła XXWII sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie. .

protokołowała:

Gminy

Przewodniczyłaz
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